

多功能麵包整型機 **BREAD MOULDER M-MBT**



1. 獨特單邊進出設計，不佔空間，操作容易。
2. 使用範圍廣泛，適用於 50-1200g 麵糰之各式整型，適用於各種土司、法國麵包、棒形或新月形等麵包之整型，整型最長可達 46cm，在 23cm 長以下整型可同時整型兩個麵糰。
3. 全機不銹鋼，堅固耐用。
4. 麵糰入口加裝安全設施，確保操作安全。
5. 加不銹鋼製可移動腳架及抽屜。



1. A exclusive design as a Multi purpose bread moulder, suitable for a production range scaling from 50 up to 1200g, and suitable for production tin-bread, toast, Baguette, rolled bread & loaves.
2. The incorporated device after unique variety of production from 46cm long loaves in 1 row to 23cm long loaves in 2 rows contemporaneous.
3. The dough drop in & outlet on the same side is easy to operate and space minimized.
4. All machines is made by stainless steel. equipped with safety device, ensure hygienic & safety.
5. A stainless steel trolley equipped with shelves, articles holding drawer is standard for its moving.



型號 MOD.	M-MBT
馬力 Motor Power	1 HP
尺寸 Dimension	WxDxH 76x128x132 cm
淨重 Weight	265 kg